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AÅ rsmøte 2023 

Sand Suldal Skyttarlag 

Dato: 02.11.2023 kl. 19:00 

Sted: Skarmyr skytebane 
 
 
 
 
 

Endelig saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Godkjenning av sakslista 
3. Val av ordstyrar og referent 
4. Val av to personar til å underskrive protokollen 
5. Årsmelding 
6. Rekneskap2022/23 
7. Budsjett for 2023/24 
8. Val 
9. Medlemskontigent 
10. Innkomne saker.  

- - Forslag om kjøp av ammunisjon til innkjøpspris for styre- og 
utvalgsmedlemmer 
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Årsmelding 2022 for Sand/Suldal Skytarlag 

Året 2022 har vært et ak�vt år for Sand/Suldal Skytarlag, �l tross for noen u�ordringer underveis. 
Med en solid medlemsbase på 262 medlemmer, har laget fortsat å vokse og utvikle seg, både internt 
og i samspill med lokalsamfunnet og andre skyterlag i regionen. 

Styret 

Styret har i 2022 beståt av: 

• Leiar: Alf Aadnøy 

• Nestleiar: Tord Kjærstad (Baneansvarlig) 

• Kasserer: Lena Thjømøe Steine  

• Medlem: Magnar Skåre Grov (Stevneleiar) 

• Medlem: Brit Kris�n Nærheim (Husansvarlig) 

• Medlem: Torbjørn Lillehammer (Ammo, material og våpen ansvarlig) 

Gjennom året ble det holdt 7 styremøter, hvor vik�ge temaer og planer for lagets ak�viteter og 
utvikling ble diskutert. 

Medlemssta�s�kk 

Laget består nå av 262 medlemmer, hvorav omtrent 50 er under 18 år, 67 er under 26 år og 176 er 
jegere. Om lag 30 ak�ve DFS skytere. 
Dete viser en god spredning i alder og interesser innad i laget.  

Møter og Arrangementer 

Selv om Sky�ngens dag i Skarmyr ble avlyst i år, og Suldalsstevnet måte avlyses på grunn av 
skyteforbud fra brannvesenet under en tørkeperiode, har det vært en rekke andre vellykkede 
arrangementer. Laget gjennomførte skyteskule, og hadde god deltakelse på Landsskytarstevne på 
Voss, samt på andre stevner i Karmøy, Stavanger, og Jondal. Suldalsminiatyren ble holdt i oktober, og i 
samarbeid med Frivillighetssentralen ble det arrangert en skyteak�vitet for sommerskulen. I �llegg 
ble det holdt en julefest med Skytarlaget, hvor julenissen kom på besøk, og laget deltok med en 
stand på Møgedalsmarknaden, hvor det ble holdt en konkurranse i lu�geværsky�ng. 

Samarbeid og Relasjoner 

I 2022 tok vi opp igjen samarbeidsmøte med de andre skytarlaga i Suldal. Målet er å revitalisere 
samarbeidet, fordele kulturmidler og få �l flere felles ak�viteter i kommunen. 

Rekrutering og Medlemsengasjement 

For å �ltrekke nye medlemmer, sendte vi ut ranselspost �l de som fylte 10 år i år. Vi har også innført 
lagsbekledning for å styrke fellesskapsfølelsen og engasjementet i laget. 

Administra�ve Oppdateringer 

På administra�v front har vi fortsat arbeidet med å digitalisere og strukturere vår dokumentasjon og 
logging gjennom utviklingen av en FDV-netside. Dete vil forenkle forvaltning, dri� og vedlikehold, og 
gjøre informasjon let �lgjengelig for alle medlemmer. 
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Faciliteter og Vedlikehold 

En vik�g dugnad ble gjennomført for maling av skytarhuset. Selv om vi ikke kom helt i mål, er planen 
å fullføre resten neste år. En annen vik�g oppgave framover blir å oppgradere 100M og 200M banene 
�l forskri�smessig og forsvarlig stand, som ble påpekt i siste kontroll av skytebanen. 

Kommunikasjon og Synlighet 

Vi har arbeidet for å øke lagets synlighet i lokalsamfunnet gjennom deltakelse på 
Møgedalsmarknaden, innføring av lagsbekledning, og ak�v bruk av sosiale medier samt publisering av 
ar�kler i Suldalsposten. 

Frem�dsplaner 

I det kommende året ønsker vi å prøve å styrke utvalgene og engasjere flere medlemmer i arbeidet 
med Skytarlaget, da det er mye arbeid som i dag hviler på få personer. Veldig masse dugnads�mer. 

Økonomisk Oversikt 

Det har vært økte kostnader knytet �l dri� og vedlikehold i år, og vi ser at det også i neste år vil bli 
større nødvendige investeringer og dugnadsinnsats for å få 100M og 200M banene opp �l standard. 

Takk �l Samarbeidspartnere 

En spesiell takk �l våre samarbeidspartnere Suldal Hytebygg, BG Suldal, Ola Fisketjøn, og Vatlandsvåg 
Taxi for deres støte gjennom året. 

 

MVH 

Leiar Alf Aadnøy 
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Årsberetning 2023 

 

Ungdomsutvalet 2023 
Medlemmer: 

Ungdomsutvalet har beståt av Lars Vaage, Vidar J. Nærheim og Lina Helen Eikeland 

Kontakt/møter: 

Me har hat kontakt ved behov. Me va nok betre �l å samlast då me va inne enn me har vore 
i ute sesongen. 

Nyt av året er at me har tat i bruk system kalla Spond. Med dete systemet har me direkte 
kontakt med kvar enkelt utøvar/ foresate. Me har oppreta stevne på DFS.no for kvar trening 
og lagt inn kvar deltakar på trening. 

Fokus: 

Hovudfokus har vore rekrutering av unge og vaksne. Me har og hat eit høgt fokus på 
utvikling av kompetanse hjå dei unge skytarane. 

Ak�vitet: 

Gjennomført 34 kveldar med trenings-sky�ng som utgjer omlag 300 �mar dugnadsarbeid. 

Hat felles reiser på fleire stevner. Karmøy, Røldal og Odda i januar, LS på Voss i juli, 
Samlagstevnet på Gann i august. Seim, Meland, Etne og Skånevik i oktober. Fleire felles reiser 
er under planlegging.  

Rekrutering: 

Rekrutert 8 nye skytarar sida oppstarten eter ferien. Fleire av desse er engasjerte eller har 
med seg engasjerte vaksne. Desse har meldt seg på skytarskule 1 som startar 1/11. 
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Sponsormidlar:   

Ungdomsutvalet har fåt pengestøte frå Michael Steine på kr 25000. Dete nytar me �l å 
handle inn nyt links rekrut våpen. 

Ungdomsutvalet har fåt to stk flote fruk�at og ein pose med klemen�nar �l 
Suldalsminiatyren frå Joker Suldalsosen. Seinare fekk me eit flot fat med frukt frå Rysteg. 

Fokus �l neste årsmøte:  

Vidare ynskjer ungdomsutvalet at det vert arbeidd målreta mot innhen�ng av meir sponsor 
midlar. Kan hende og �l målreta �ltak som �l dømes premiar ved stevne, reise og deltaking 
på stevne, innkjøp av utstyr �l gjennomføring av skyteopplæring, oppgradering av skiver 
15m. 

Me ynskjer at ungdommane våre skal kunne delta på stevner og at dete vert kosta av 
samlaget.  

Ungdomane i skytarlaget er svært synlege når me er rundt på stevner. Me er og synlege i 
kvardagen sida profileringsar�klane våre vert mykje bruka utanom sky�ng. Me ynskjer gjerne 
å utvide dete �lbodet �l medlemmane.  

 

For ungdomsutvalet, Lars Vaage 
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MEDLEMSKONTIGENT 
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Innkommet sak �l Årsmøte 
Forslag om kjøp av ammunisjon �l innkjøpspris for styre- og 
utvalgsmedlemmer 
Epost datert: 18/10-2023 

Forslag om at medlemmer i styre,jaktutvalg og ungdomsutvalget bør få kjøpa ammunisjon frå 
skytterlaget til innkjøpspris. Slik det har vore før.  

Magnar Skåre Grov  

  

-------------------------------------------------------------------------------- 

Bakgrunn for vurderingen: 

I de siste årene har det vært masse utfordringer knyttet til kontroll og salg av ammunisjon, 
med påfølgende økonomisk tap for skyttarlaget. Det har også vært tilfeller av svinn uten 
klarhet i hvor ammunisjonen har tatt veien. Kontrollmekanismer er nå på plass, og salget av 
ammunisjon er det full kontroll på. 

Diskusjon: 

Diskusjonen i styret har belyst følgende ulemper ved forslaget: 

1. Kontrollutfordringer: Tidligere erfaringer viser at det kan være 
utfordrende å ha full kontroll på hvem som kjøper ammunisjon, og om kjøpene kun er 
for personlig bruk. 
 

2. Utvalgsrotasjon: Medlemmer i utvalgene byttes ut med jevne mellomrom, og det kan 
bli komplisert å avgjøre hvilke utvalg som skal få kjøpe ammunisjon til redusert pris. 
Det skal heller ikke være en grunn for å være med i et utvalg for å kunne kjøpe ammo 
til redusert pris. 

3. Prioritering: Alle utvalg gjør en viktig innsats for skyttarlaget. Det er utfordrende å 
prioritere hvem som skal få fordeler, spesielt siden ikke alle jakter. Hvordan skal de 
som eksempelvis ikke jakter bli kompensert for arbeidet som de gjør? 

4. Dugnadsjobb og inntekter: Overskudd og inntekter går i hovedsak til drift av anlegg 
og til rekrutteringsarbeid mot ungdommen. Vi trenger de inntektene som vi har.  

5. Økonomisk tap: Ikke noen grense for kjøp, vil være vanskelig å budsjettere med og 
ikke minst holde kontroll på. 
 

6.  Var også tatt opp som sak i styremøtet i August 2023.  
Flertallet bestemte at styret ikke skulle fremme det som sak til årsmøtet. 
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Siden dette er snakk om fordeler/kompensasjon til styre og utvalg, må et årsmøte 
eventuelt vedta dette. 

Alternativ løsning: 

Hvis årsmøtet vil at Styret og eventuelt utvalgene skal få en type kompensasjon, så foreslår 
Styret at det heller vurderes en form for et årlig honorar til medlemmer i styret og utvalgene 
som kompensasjon for deres innsats. Dette vil være enklere å administrere, og budsjettere 
med. 

 Styrets innstilling til årsmøte: 

Et klart flertall i styret er imot forslaget om redusert pris på ammunisjon for utvalgte 
medlemmer. Magnar har stemt for, for at han mener det er et vedtak fra før om at dette har 
blitt vedtatt før på et årsmøte. Styreleiar har ikke klart å finne dette i tidligere protokoller. 
 
Avslag på Redusert Pris for Ammunisjon: 
Styret anbefaler et avslag på forslaget om redusert pris på ammunisjon for medlemmer av 
styret og jaktutvalget, med begrunnelse i de kontrollmessige utfordringene, den potensielle 
økonomiske påvirkningen, og prinsippet om lik behandling for alle medlemmer. 
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